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ZÁPIS ZE 111. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ UNIVERZITY 

PARDUBICE, KONANÉHO DNE 30. 10. 2023  

 

Přítomni  

Senátoři: Kryštof Barták, Petra Bartošová,  Filip Grygar, Vladan Hanulík,  Adam Horálek, Helena 

Jaklová, Kateřina Keplová, Jindra Lavrenčíková, Marta Pató, Vítězslav Prchal, Hana Stoklasová, 

Lada Viková 

 

Omluven: Monika Černá, Daniel Havlíček 

Nepřítomna: Eliška Greplová 

 

Hosté: doc. Bubíková, doc. Hejduk, dr. Říha, dr. Rokyta, dr. Kleprlík 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Projednání návrhu na zástupce Fakulty filozofické v Radě vysokých škol pro funkční období 

2024–2026 

4.  Projednání otevřeného dopisu podporujícího manželství pro všechny 

5.  Různé   

 

Na začátku zasedání bylo přítomno  10  zvolených senátorů.  

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Ve 13:40 bylo zasedání zahájeno, předsedkyně přivítala přítomné senátorky, senátory a hosty.  

Senátor Filip Grygar souhlasil s rolí skrutátora 

Hlasování:   10  PRO     0   PROTI        0  ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal Filip Grygar. 

 

2. Schválení programu jednání 

Senát byl seznámen s programem jednání a požádán o případné návrhy k úpravě. Všechny 

podklady a materiály byly senátorům zaslány před zasedáním. 

Bez připomínek. 

Hlasování:    10   PRO       0   PROTI    0   ZDRŽEL SE 
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3.Projednání návrhu na zástupce Fakulty filozofické v Radě vysokých škol pro funkční období 

2024-2026 

V součinnosti s děkanem fakulty doc. Kubešem byli osloveni VK, aby za jednotlivé katedry 

sesbírali nominace pro zástupce do RVŠ za FF. Z celé fakulty se takto sešly tři nominace: 

nominován byl dosavadní zástupce naší fakulty v RVŠ doc. Prázný, dále děkan fakulty doc. 

Kubeš a dále místopředseda odborové organizace a člen předsednictva AS UPCE dr. Kleprlík. 

Kandidaturu přijal doc. Kubeš a dr. Kleprlík, kandidatury se vzdal doc. Prázný. Dr. Kubeš zaslal 

senátorům AS FF dopis, ve kterém vysvětluje svou motivaci pro činnost v RVŠ. Svůj souhlas 

s kandidaturou a motivaci pro práci v RVŠ osobně vyjádřil na senátu dr. Kleprlík. 

Nominovaného zástupce fakulty bude potvrzovat AS UPCE na svém listopadovém zasedání.  

13:45 hod. příchod Adam Horálek 

13.50 hod. příchod Jindra Lavrenčíková 

Následovala diskuse – J. Lavrenčíková informovala o své dosavadní činnosti ve studentské 

komoře RVŠ a možnostech spolupráce mezi univerzitami. 

Předsedkyně senátu navrhla jako způsob volby tajné hlasování. 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 1 ZDRŽEL SE 

Senátoři se shodli na tajné volbě. 

Předsedkyně senátu navrhla složení volební komise s členy Vítězslavem Prchalem a Barborou 

Krpatovou. 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 1 ZDRŽEL SE 

Následovala volba kandidáta, jejímž výsledkem je nominace dr. Kleprlíka do RVŠ za FF UPCE. 

Dr. Kleprlík získal sedm hlasů, doc. Kubeš hlasů pět. 

Usnesení:  

AS FF UPCE nominuje Mgr. Michala Kleprlíka, Ph.D. jako zástupce fakulty do Rady vysokých 

škol pro funkční období 2024 – 2026. 

Hlasování:   12 PRO 0  PROTI  0 ZDRŽEL SE 

 

4.Projednání otevřeného dopisu podporujícího manželství pro všechny 

Předsedkyně senátu informovala přítomné o okolnostech dopisu zaslaného z DAMU, který 

měli senátoři s předstihem k dispozici. Požádala senátory o vyjádření. Následovala diskuse, 

někteří senátoři vyjádřili pochybnost, zda se má fakultní senát touto problematikou zabývat. 
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Usnesení: 

AS FF UPCE projednal a podporuje otevřený dopis adresovaný Parlamentu ČR, týkající se 

podpory manželství pro všechny a připojuje se k jeho signatářům. 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 1 ZDRŽEL SE  

  

5.Různé 

Doc. Bubíková informovala senátory, že požádala děkana fakulty o uvolnění z funkce 

proděkanky pro vědu a tvůrčí činnost k 31. 10. 2023. Senátorům a senátorkám poděkovala za 

spolupráci v uplynulém funkčním období. Předsedkyně senátu poděkovala jménem senátorů 

za spolupráci se senátem a službu pro fakultu. 

Senátorka Lavrenčíková informovala o plánovaném opakování akce „O-všem“, během níž 

budou studentští senátoři odpovídat svým vrstevníkům na otázky týkající se studia na fakultě. 

 

V 14:35 hodin předsedkyně senátu poděkovala zúčastněným a diskusi a zasedání ukončila. 

 

V Pardubicích 30. 10. 2023 

 

Marta Pató, v.r. 

předsedkyně AS FF UPCE 

 

Zapsala: B. Krpatová 

 

 

 

 


